
SLTF nye (igen)VD Charlotte Wäreborn Schultz 

Läste i Trafik forum, här en summering: 

Charlotte verka vara klarsynt: SLTF är endast en Lobbyorganisation.  
Arbetat inom det offentliga – är väl ett krav. 
Inser att det inte bara finns en väg att gå i miljöfrågan – klok av bara den! 
Att vara chef för en politisk organisation är som att sitta i ett timglas – va får dom allt 
ifrån – kloka ord. 
Kliva ur den organiserade rutan – ja men jissus – klokt! 
Avböjer att ge en programförklaring – rätt! 
Det bruka skapa ett nytt sätt att arbeta om man sätter sig i kundens behov – ja herru-
jäkla – att det skulle ta 25 år att någon SLTF chef begrep det – betyder det att man kan 
räkna med en avveckling av länsbolagen och i slutändan SLTF?  

Charlotte Wäreborn Schultz – så långt allt väl – låt se hur lång tid det tar innan du mals 
ned i systemet och propagera för Etanol – den dag du gör det då vet vi att du är inne i 
systemet och därmed hopplös förlorat!  

 


